
Kære Bjarne Silberbauer, 

 
Forældrerådet på Philip de Langes fritidshjem har besluttet, at vi 
ønsker at tage imod model nr. 3 til opsætning af pavillion, da vi 
ønsker en tagterasse som kompensation for det mistede legeareal. 

 
Forældrerådet finder det dog stærkt beklageligt, at der ikke kan 
afsættes midler til nedrivning af træskur og det gamle tissehus med 
bygning af et nyt træskur, hvor tissehuset står i dag. Dette ville 
give mulighed for en mere fordelagtig placering af pavillionen. 

Forældrerådet anbefaler, at det genovervejes, om disse midler 
alligevel kan fremskaffes. 
 
Med venlig hilsen 

Thomas Bregnegaard 

 


